
OBEC TŘEBOM, Třebom čp.3, 747 25 p. Sudice

všem zastupitelům MŠK - na vědomi

čj.: myj' Vyřizuje:Vlk j.
Zn.:

V Třebomi dne 24.8.2020

Věc: Vyjádření zastupitelů obce Třebom k petici proti větrným elektrárnám.

Dobrý den,
v příloze zasíláni zastupitelům MŠK na vědomí vyjádřeni zastupitelů obce Třebom k petici,
která je proti výstavbě větrných elektráren v k,ú. Třebom.

Jaroslav Vlk - starosta obce
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Vyjádření vedeni obce Třebom
Váženi spoluobčané,

dovolte mi, abych se za vedeni obce Třebom vyjádřil k Petici proti větrným
elektrárnám, která probíhá v sousední obci Sudice.

Tato Petice je podle informací vedeni obce prezentována jednotlivci i na území našeho
územně samosprávného celku, není namířena jen proti výstavbě větrných elektráren
v sousedním katastrálním území obce Sudice, ale potažmo i proti větrným elektrárnám na
našem katastrálním území. Z uvedeného důvodu považujeme za nezbytné vyjádřit se a
předejít tak zavádějichn informacím a fámám.

V roce 2016 bylo vedeni obce Třebom osloveno společností Renoprojekt, a.s. (pův.
Ostwind CZ), s nabídkou na uzavření Smlouvy o spolupráce při přípravě, realizaci a provozu až
5 větrných elektráren v katastrálním území Třebom.

S péči řádného hospodáře jsme nabídku na uzavřeni Smlouvy o spolupráci větrných
elektráren projednali a po vyhodnocení a vyjednání finančních přinosů¶ pro obec Třebom
a po předloženi kladných stanovisek dotčených instituci (např. Armády ČR, Řízeni letového
provozu, mobilní operátorů a mnoha dalších) byla Smlouva o spolupráci v roce 2016
projednaná na veřejném zastupitelstvu obce. Informace o záměru jakožto návrh Smlouvy o
spolupráci mezi obci Třebom a společností Renoprojekt, a.s. byly následně zveřejněny na
úřední desce a teprve poté byla Smlouva o spolupráci se společností RenoProjekt, a.s. dne
15.09.2016 uzavřena, a to na základě 15. zasedání zastupitelstva obce, konaném dne
23.6.2016, usnesením zastupitelstva Č.15/1.

') Finanční přínos pro obec Třebom při realizaci až 5 x větrných elektráren převyšuje
v minimální čisté částce až 1.350.000,- KČ ročně, což je cca 28 % rozpočtu naši obce a to jen
a pouze pro Obec Třebom, bez započháni finančních výhod pro dotčené majitele pozemků,
a jednorázového finančního př(jmu pro naší obec ve výši cca 5.000.000,-KČ anebo
případného zapojení investora do sportovních a kulturních akcí v naši obci po dobu
životnosti větrných elektráren (25let odhad) .

Na základě uzavřené Smlouvy o spolupráci jsme v dalším období úspěšně dokončili
řIzení o změně územního plánu, ve kterém dotčené orgány prověřili a schválili vymezeni
ploch potřebných pro výstavbu a provoz větrných elektráren. l tento proces změny
územního plánu a vymezení ploch pro větrné elektrárny byl projednáván na veřejných
zasedáních zastupitelstva obce.

Ve snaze předejit šIření mylných informaci v textu Petice o údajných syndromech
větrných elektráren nejen na lidské zdraví, bychom Vás rádi informovali, že se v žádném
případě nezakládajI na pravdivých poznatcích. UŽ dlouhou dobu jsou tyto mýty vyvráceny
odborníky nejen u nás, ale i na celém světě. Veškeré možné vlivy jsou také detailně
zpracovány studii vlivu na Životní prostředí tzv., EIA.

Společnost Renoprojekt, a.s. na přípravě studie vlivu na životní prostředí nyní již
druhým rokem pracuje (také obsahuje roční monitoring ptáků, netopýrů a flóry) a podle
předběžného harmonogramu je předloží k posouzení Krajskému úřadu, Odboru životního
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prostředí a zemědělství k veřejnému připomÍnkováni a projednání v průběhu zářfříjen
2020. Součástí předložení studie k projednání je i seznámení veřejnosti s jejich výsledky.

Vedení obce Třebom, po dohodě s investorem, plánuje seznámeni s výsledky vlivu na životní
prostředí formou veřejné prezentace.

Termín veřejné prezentace bude určen v závislosti na epidemiologickou situaci u nás a
v okolí (v současné době je karanténa z důvodu viru- Covid 19 u některých občanů v Sudicích
a setkání vÍce občanů chceme konzultovat a připravit po dohodě s Krajskou hygienickou
stanicí).

Doufáme a pevně věříme, že úspěch projektu bude mít pro naši komunitu zásadní dopad na
možnosti rozvoje a zvelebování obce na desítky let dopředu, jelikož nám přinese nemalé
finanční prostředky do rozpoäu, které můžeme investovat do technické a dopravní
infrastruktury či veřejných staveb či jiných služeb

V případě dotazů mne prosím kontaktujte osobně a na tel.č. 724 860 141

Gerhard Teichmann
m Ístostarosta obce "

jaroslav Vlk
starosta obce

Ostatní členové zastupitelstva:


